竹師教育學院全職博生研究座位申請表暨切結書

Research Seat Application Form and Affidavit for Full-time PhD student of College of Education

申請日期: YY / MM / DD (Apply Date)

| 姓名 | | 學號 | | |
|--|---|---|--|--|
| (Name) | | (Student No.) | | |
| 系所 | | 年級 | | |
| (Department) | | (Grade) | | |
| 手機 | | Email | | |
| (Phone No.) | | EIIIdII | | |
| 切結書 (Affidavit) | 本人申請竹師教育學院全職博生研究座位,並同意遵守以下規定: | | | |
| | (一)本人於使用研究空間期間為 全職學生 ,若使用期間有在職工作, 同意依規定搬離研究空間。 | | | |
| | (二)本人已詳細閱讀申請公告並知悉空間使用規範規定,如有違反, 同意搬離研究空間。 | | | |
| | I apply for a full-time PhD student research seat in the College of Education and agree to abide by the following regulations: | | | |
| | (1) I am a full-time student during the period of using the research space. If I have a job during the period of use, I agree to move out of the research space in accordance with the regulations. | | | |
| | (2) I have read the application announcement carefully and are aware of the study room usage regulations. If there is any violation, I agree to move out of the research space. | | | |
| | 申請人簽名: (Signature of Applicant) | | | |
| 指導教授 簽名 (Signature of thesis advisor) | | 系所核章 (Approval of the department) | | |

Fill in the following blanks after the application is approved

| 研究座位 (Seat No.) | / | 鑰匙編號 (Key No.) | |
|------------------------------|---|---------------------------------|--|
| 使用者簽名 (Signature of user) | | 學院承辦人 (College administator) | |